
1 

 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odbytego w dniu 25.10.2017  r. 

 

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego        

i Finansów – radny Zbigniew Drohomirecki, wiceprzewodniczący komisji– radny Bogdan 

Poliwka, członek komisji – radna Jolanta Kisielewska, członek komisji - radny Łukasz 

Biernacik, , członek komisji – radna Agnieszka Grzyb, członek komisji – radny Dariusz 

Dąbkowski, członek komisji – radny Krzysztof Kleinowski. Lista obecności zał.1. 

W posiedzeniu uczestniczył wójt – Mirosław Przysiwek. 

Przewodniczący Komisji przedstawił poniższy porządek  posiedzenia do   którego nie 

wniesiono uwag.   

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia  25.09.2017 r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2017 rok – 

projekt nr 67/17. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.               

 

Ad. 2  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia    25.09.2017 r. 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 25.09.2017 r.  został przyjęty w następujący sposób: za 

- 4, przeciw - 0, wstrzymał się - 3 w obecności 7 członków komisji. 

 

Ad. 3  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2017 rok – 

projekt nr 67/17. 
Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Dokonuje się przeniesień pomiędzy działami budżetu, w związku z koniecznością 

zapewnienia planu wydatków na prace związane z utrzymaniem zieleni na terenie Gminy 

Kobylanka.  

 

Dział Rozdz. 
 Wydatki  

Uzasadnienie 

 Zwiększenie   Zmniejszenie  

900 90095 15 098,00 
 

Planowane i bieżące prace związane z utrzymaniem zieleni 

na terenie Gminy Kobylanka 

900 90095 
 

1 098,00 Opłaty za wprowadzanie pyłów do atmosfery 

921 92120 
 

14 000,00 
Prace badawcze i ekshumacyjne na terenie byłych 

cmentarzy w Rekowie i Kobylance 

 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w wyniku głosowania w następujący sposób: : za - 5,     

p - 0,  wstrzymał się - 2 w obecności 7 radnych. 

 

Ad. 4 

Wolne wnioski. 

Radny K. Kleinowski poprosił o informacje dotyczące cofniętej decyzji z RDOŚ – 

pozwolenie na kurniki i w Bielkowie (płyty). 
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Wójt – poinformował, że na płyty obornikowe nie mamy wpływu. Dzisiaj przyszła informacja 

, że RDOŚ wydłuża termin procedowania  do 2 miesięcy. 

Sprawa p. Kruczka jest odłożona W grudniu może podejmiemy dwie uchwały Bielkowo           

i Niedźwiedź. W dniu 9.11.2017 r. będzie rozprawa dot. p. Okowitego (dotyczy odwołania się 

od dwóch kurników). 

Radny K. Kleinowski – poinformował, że nie byłoby problemu jakby kurniki były opalane 

propan-butan, a nie wszystkim.  Jest możliwość, aby podjąć decyzję, aby może wystawić 

wysokie kominy. 

Radny Ł. Biernacik – dotyczy banerów – czy możemy mieć podatek od banerów? 

Wójt – opłaty są uiszczane i jest dochód. Dochód wykazuje CKiR. 

 

Ad. 5 

Zamknięcie posiedzenia.               

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak                                                                           Przewodniczący   KRGiF 

                                                                                        Zbigniew Drohomirecki 

 

 

 

 

 

 


